
Wyelag z protokołu obrad 
Wydziału galic. Towarz. leśnego odbytych dnia 25. sierpnia 1894 r. 

Obecni członkowie: Pp. Acht, Lizak, Makarewicz i Tyniecki. 
Przewodniczył wiceprezez p. Henryk Strzelecki. 

"Na posiedzeniu tem załatwiono następujące sprawy: 

I. Uchwalono wykreślić tak z księgi osobowej, jakoteż spisu 
członków wszystkich, którzy zalegają z wkładkami do To-



Ц. 

III. 

IV. 

у. 

VI 

VIL. 

warzystwa lub prenumeratą „Sylwana* od roku 1891 po- 
cząwszy. 

a) W sprawie walnego zgromadzenia: uchwalono wysłać de- 

putacyę z łona wydziału Towarzystwa do Prezydjum 
komitetn wystawy krajowej, jako też Prezydenta miasta 

Iiwowa w celu powitania przez tych Dostojników ucze- 

stników walnego zgromadzenia i zjazdu leśników, i dele- 

gowano w tym celu p. Lizaka i Makarewicza. | 
b) W sprawie kokardek dla uczestników zjazdu uchwalono 

użyć kokardki przygotowane w roku 1893 1 uzupełnić 

w miarę potrzeby ilością według liczby zgłaszających się 
uczestników. 

W sprawie dotyczącej wydanej nakładem towarzystwa bro- 

szury „Pogląd na działanie i t. d.* uchwalono wypłacić 

autorowi tej broszury p. Adolfowi Strzeleckiemu honoraryum 

autorskie w kwocie 80 zł. 
Ponieważ zwołana komisja redakcyjna „Sylwana* na po- 

siedzenie na godzinę 4tą po południu nie zebrała się w prze- 

pisanym komplecie, przeto sprawozdanie odnośne nie mogło 
być wydziałowi przedłożone. 

Przyjęto do wiadomości zamknięcie rachunkowe tak za rok 

1893/4 tak Towarzystwa, jako też wydawnictwa „Sylwana”*. 

Uchwalono urgować energicznie członków zalegających 

z wkładkami 1 prenumeratą „Sylwana. 

Uchwalono preliminarz Towarzystwa 1 wydawnictwa ,Syl- 
wana* na г. 1895. 

VIII. Uchwalono przedłożyć rezygnację wiceprezesa pana Glanza 

IX. 

p 

XI. 

Józefa ze swej godności, walnemu zgromadzeniu. 
Odstąpiono redakcji „,Sylwana* pismo p. Jakóba Freya de- 
legata Towarzystwa, by „Sylwan* umieszczał artykuły do- 

tyczące eksportu materyałów drzewnych 1 wogóle ceny 

drzewa. | 
Przyjęto do wiadomości piśmo e. k. namiestnictwa zawiada- 

miające Towarzystwo, by do uroczystego przyjęcia u Naj- 

wyższego dworu w dniu 7 m. września o godz. lej w południe 

jawiło się. 
Przyjęto do wiadomości przedłożone przez pana Henryka 

Strzeleckiego wiceprezesa Towarzystwa zestawienia spra- 

wozdan fenelogiczńych, uchwalono przedłożyć takowe wal- 

nemu zgromadzeniu. 
 


